

# Referat fra Skoleutvalget ved Røyken vgs

Tid: Onsdag 20.10 kl. 11.30 – 12.10.

Sted: Rektors kontor

Elevrepresentanter:

George Michael Farstad 1MKA

Nikolai Fredenlund 1ELA

Nikolai Dreyer 1ELB

Thea Lisell Karlsen 1STA

Vara:

Seline Reilly 1STC

Karen Olsen 1HSB

\_\_\_\_\_ Ny vara

\_\_\_\_\_ Ny vara

Ansattrepresentanter:

Tov Telle, miljøarbeider

Vara:

Ledelse:

Laila Handelsby, Rektor

Torben Andersen, ass. Rektor

Sak nr.	Sak	Meldt av
1/20-21	Skoleutvalgets oppgaver og organisering, retningslinjer Rektor går igjennom retningslinjene. Det skal velges leder, nestleder og sekretær.	Rektor
6/21-21	Skolemiljø: Hendelse forrige tirsdag, synd at slikt skjer. Rektor har fulgt regler/rutiner i forbindelse med sanksjonering. Opplæringsloven-omfattende prosess, Snakket med Viken også. Tiltak: Ansatt miljøarbeider. Jobbe videre med flere skolemiljøtiltak, opprette en prosjektgruppe. Vurderer også å kjøpe inn nye bord og benker som festes i gulv. Skolemiljøutvalget er enige om at det kan være nyttig med nytt inventar. Kan også eventuelt være flere parkbenker, også bedre hvis vi får tilvarende i cafe området når det er tilbake.	Rektor
7/21-22	KUBA-prosjektet (kunnskapsbasert politiarbeid)	Rektor

	<p>Dette betyr at politiet er klar over skolens utfordringer, og politiet skal være innom skolen hver dag i lunsjen/inntil to ganger om dagen frem til medio februar. Jevnlige samarbeidsmøter.</p> <p>Rektor har også meldt inn hele skolen til Viken som en 9a sak. Elevenes skolemiljø. I henhold til dette skal vi følge opp saken. Skolen skal lage en aktivitetsplan ut fra tiltakene vi treffer. Et annet tiltak er park benker vi har satt i kantinen, drøfte innkjøp av nytt inventar til kantinen.</p> <p>Trivselsgruppe også startet opp. Ønsker i oppstart, gå to og to med synlig vest/t-skjorte, etter hvert ulike aktiviteter. Noe som også kan gjøres på tvers av klasser/trinn. (eks. Powernap i lunsjen i aulaen, film, kahoot mm)</p> <p>Hatt brainstorming møte med trivselsgruppa i dag, miljøarbeider oversendte forslag. Må nedsettes en prosjektgruppe. SU elevene er med i prosjektgruppa. Torben tar opp i 9a team og hører ang deltagelse.</p>	
<b>8/21-22</b>	<p>Flaskepant, fjernet Superselma kassen, jobber med å finne nye mindre kasser som kan settes ut.</p> <p>Infinitem? Superselma? Ikke landet enda. Eventuelt dele den store kassen i mindre kasser og sette ut på flere steder.</p>	Rektor
<b>5/20-21</b>	<p>Saker til behandling fremover – innspill</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Bedre og billigere tilbud i kantine</li> <li>• Ventilasjon, dårlig luft</li> <li>• Elevundersøkelsen</li> <li>• Rammeverk for læring og ledelse (felles grunnprinsipper)</li> <li>• Skoleslutt sommeren 2021 (uke24, alternative opplegg, aktivitetsdag, foredrag, møte med neste års russ/russestyre)</li> <li>• Kildekurs tidlig for VG1-VG2</li> <li>• Toaletter ved bibliotek, mye ødelagt og dårlig vasket, skillevegg opp til tak.</li> <li>• Budsjett</li> </ul>	Rektor
<b>Neste møte</b>	1.12-21	